
 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 12. DO 18. JANUARJA 2011 
Sreda, 12. januar 2011:  

 ob 9. uri 8. nujna seja Odbora za visoko šolstvo, znanost in tehnološki razvoj, katerega član je mag. Radovan Žerjav, predsednik in poslanec SLS 
 ob 9. uri 18. seja Odbora za obrambo, katerega član je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 13. uri 17. redna seja Komisije za narodni skupnosti, katere član je mag. Radovan Žerjav, predsednik in poslanec SLS 
 ob 16. uri 4. seja SOO za okolje in prostor pri IO SLS, ki ga vodi Janez Podobnik 
 ob 18. uri poslovilni sprejem pri nunciju -  SANTOS ABRIL Y CASTELLO` na sedežu Apostolske nunciature, Krekov trg, Ljubljana 
 

Četrtek, 13. januar 2011:  
 ob 12. uri Kolegij predsednika SLS mag. Radovana Žerjava 
 ob 12. uri 86. seja Kolegija predsednika Državnega zbora 
 ob 14. uri 12. redna seja Izvršilnega odbora SLS 
 ob 16. uri 26. redna seja Odbora za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, katerega predsednik je poslanec SLS Franc Bogovič  
 ob 17. uri prvo v sklopu izobraževanj Politične akademija SLS (Beethovnova 4, Ljubljana) 
 

Peter, 14. januar 2011:  
 ob 8. uri 46. nujna seja Odbora za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega član je poslanec SLS Gvido Kres 
 

Torek, 18. januar 2011:  
 ob 14. uri Poslanska skupina SLS 
 ob 14. uri 25. sejo Odbora za kulturo, šolstvo, šport in mladino, katerega član je poslanec SLS Janez Ribič 
 ob 17. uri skupna seja Glavnega odbora SLS in Sveta SLS 

 

 

 



SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 

PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: SLS JE BILA DO PREDLOGOV SPREMINJANJA USTAVE RS VSELEJ ZELO KONZERVATIVNA – IN TAKŠNI SMO TUDI DO 
TRENUTNIH PREDLOGOV USTAVNIH SPREMEMB! 

 
Ljubljana, 11. januar 2011 – Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav o včerajšnji napovedi SDS, da bo predvidoma decembra predstavila končni predlog nove 
Ustave RS za t. i. drugo republiko je danes v svojem odzivu dejal, da SLS v sami pobudi za novo ustavo ne vidi nič spornega. Vendar pa je poudaril, da je SLS 
bila in je vselej zelo konzervativna glede predlogov ustavnih sprememb: »Tudi tokrat smo do predloga sprememb Ustave RS zelo zadržani. In če se mora 
spreminjati, se mora s tresočo roko,« je dejal mag. Žerjav in poudaril, da so zagotovo kakšna področja v Ustavi RS, o katerih bi veljalo temeljito razmisliti, ali 
je mogoče najti boljšo ustavno ureditev, vendar mora ta razmislek vsekakor biti zelo poglobljen in temeljit.  
 
 
 
 
 
 
 

POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ PREDSTAVIL STALIŠČE PS SLS DO PREDLOG KANDIDATKE ZA MINISTRICO BREZ RESORJA, ODGOVORNO ZA LOKALNO 
SAMOUPRAVO IN REGIONALNO POLITIKO 
 

 
Ljubljana, 11. januarja 2011 - Lahko rečem, da smo poslanci Slovenske ljudske stranke na nek način veseli, da je to že tretji predlog aktualnega 
predsednika Vlade RS za ministra za lokalno samoupravo in regionalno politiko v dveh letih, do katerega se opredeljujemo v Državnem zboru. 
Povsod v Evropi namreč velja, da desne vlade decentralizirajo, leve vlade pa centralizirajo države. V štirih letih vladanja desne vlade pri nas, se je 
naredilo za decentralizacijo bistveno več kot se je sedaj v dveh letih oz. skupaj v 14-ih letih vladanja levih vlad v Sloveniji. Zato je še dobro, da se 
minister v Službi Vlade RS za lokalno samoupravo in regionalno politiko menja na vsakih nekaj mesecev. Več je menjav, manj je opravljeno na 
področju centralizacije in posledično je manj škode tudi za prebivalce občin iz podeželja, ali bolje rečeno, izven Ljubljane! 
...več 
 

 

STALIŠČA PS SLS O ZAHTEVI DRŽAVNEGA ZBORA, DA USTAVNO SODIŠČE PRESODI, ALI BI Z ODLOŽITVIJO UVELJAVITVE ZAKONA O POKOJNINSKEM IN 
INVALIDSKEM ZAVAROVANJU ALI ZARADI NJEGOVE ZAVRNITVE NA REFERENDUMU LAHKO NASTALE PROTIUSTAVNE POSLEDICE 

Ljubljana, 10. januarja 2011 - Vodja PS SLS Jakob Presečnik: V Poslanski skupini SLS smo si enotni, da je pokojninska reforma ena od 
najpomembnejših strukturnih reform. Zagotovo jo moramo uvrščati poleg zdravstvene in tudi delovno-pravne, pa še katere, ampak zagotovo 
spada med najpomembnejše. ...več 
 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=62A6F460-526E-8105-DA7E-C75431F38D8C&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=62A6F460-526E-8105-DA7E-C75431F38D8C&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=528EA02C-50D9-ABDC-C9C5-848FE6850794&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=528EA02C-50D9-ABDC-C9C5-848FE6850794&linkid=newsContent


 

 

STALIŠČA PS SLS O RAZGLASITVI ODLOČITVE, KI JE BILA SPREJETA NA ZAKONODAJNEM REFERENDUMU O ZAKONU O RADIOTELEVIZIJI SLOVENIJA, KI JE BIL 12. 
DECEMBRA 2010 

Ljubljana, 10. januarja 2011 - Poslanec SLS Janez Ribič: V Poslanski skupini Slovenske ljudske stranke smo referendumu o Zakonu o RTV Slovenija nasprotovali. V času socialne in 
gospodarske krize, v času krize moralno etičnih vrednot, ko je posvečenim posameznikom očitno brez posledic dovoljeno prav vse, v času, ko se večina državljanov brezizhodno srečuje z merili 
dvojne pravne države, ko za ene veljajo drugačna pravila kot za druge, smo menili, da to res ni pravi trenutek za takšen referendum. ...več 
 

GOVOR PREDSEDNIKA SLS MAG. RADOVANA ŽERJAVA OB 68. OBLETNICI POSLEDNJEGA BOJA POHORSKEGA BATALJONA 

Akademija ob spominskem dnevu Občine Slovenske Konjice 

 
Slovenske Konjice, 8. januar 2010 – Pred nekaj dnevi, dan po božiču - 26. decembra 2010, smo državljanke in državljani 
Republike Slovenije praznovali dan samostojnosti in enotnosti. Proslavili smo 20. let staro enotno plebiscitarno in 
enkratno zgodovinsko odločitev slovenskega naroda za samostojno slovensko državo. Takrat leta 1990, ko razmere, kot 
mnogokrat v zgodovini slovenskega naroda, niso bile lahke, politične razmere znotraj nekdanje SFRJ zelo zaostrene in ko 
je negotovost ogrožanja miru ter nenazadnje tudi vojne visela v zraku, smo Slovenci zmogli poguma, predvsem pa 
enotnosti, da smo se odločno in nedvoumno odločili za svojo, samostojno državo – za državo, po kateri so hrepenele 
mnoge generacije pred nami, naši predniki, sorodniki in prijatelji. ...več 

 

 

 

 

 

 

PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: ODHOD PODJETJA X6D LIMITED IZ SLOVENIJE IN S TEM VEČ STO NOVIH DELOVNIH MEST JE POKAZATELJ KLAVRNEGA 
REALNEGA STANJA PRI PRIDOBIVANJU TUJIH NEPOSREDNIH NALOŽB 

 
Ljubljana, 6. januar 2010 – Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je pred dnevi prejel odgovor na pisno poslansko vprašanje, ki ga je konec lanskega novembra 
naslovil na ministrico za gospodarstvo mag. Darjo Radič glede opustitve tuje neposredne naložbe v Sloveniji s strani podjetja X6D Limited. ...več 

 

 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=009B461D-E377-5C7C-6488-3A66BDE9F9A0&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=10B8B614-BCCC-C585-03D5-7694EB4028E8&linkid=newsContent


POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ SPRAŠUJE NOTRANJO MINISTRICO KATARINO KRESAL O PODROBNOSTIH MENJAV NA VRHU KRIMINALISTIČNE POLICIJE 

Ljubljana, 6. januar 2011 – Spoštovana ministrica, v zadnjem času se v slovenski policiji, še posebno pri vrhu kriminalistične policije dogajajo stvari, za 
katere bi želeli določena podrobnejša pojasnila. Ker gre za organ v sestavi MNZ, ki je v službi zaščite pravic in lastnine državljank in državljanov Republike 
Slovenije, mi dovolite, da vam zastavim nekaj vprašanj, za katera sem prepričan, da so širšega javnega značaja in bi odgovori nanje upravičeno utegnili 
zanimati tudi zainteresirano javnost....več 
 

 

O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH ODBOROV TER ZVEZ SLS 
NOVI KLUB ŽUPANOV PRI SLS ŠTEJE 60 ČLANOV 

Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav: »Slovenija potrebuje močno decentralizacij.« 

Loče, 10. januar 2011 - V Ločah je v ponedeljek, 11. januarja, potekalo 1. srečanje Kluba županov 
pri Slovenski ljudski stranki po lokalnih volitvah oktobra 2010. Srečanje je bilo prvenstveno 
namenjeno konstituiranju novega Kluba županov pri SLS, podrobnejši analizi lokalnih volitev in 
obravnavi Predloga zakona o spodbujanju skladnega regionalnega razvoja. Novi Klub županov šteje 
60 članov, od tega 48 županov, izvoljenih z liste SLS in s podporo SLS, ter 12 podžupanov. Po 
besedah predsednika Kluba županov pri SLS Mirana Gorinška, ki bo klub vodil tudi v prihodnje, je 
število članov Kluba županov pri SLS kapital, ki ga nima nobena druga stranka. Po Gorinškovih 
besedah je ključni namen kluba ugotoviti, kje lokalne skupnosti »čevelj žuli«, in predlagati za te 
probleme rešitve, za kar verjame, da bodo pri tem uspešni....več 
 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=230C9BDB-669C-E5D9-F295-7D2746ABBA10&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=4C9C4CC3-ECF8-A673-398F-8AE23C931CCF&linkid=newsContent


 
 
SKZ PRI SLS: GURS NI PRAVO MESTO ZA IZVAJANJE NALOG UGOTAVLJANJA KATASTRSKEGA DOHODKA  
 
"Brez ureditve nepopolnih evidenc glede lastništva in rabe kmetijskih zemljišč, nova zakonodaja na področju ugotavljanja katastrskega dohodka ne bo učinkovita." 
 

 
Ljubljana, 11. januarja 2011 - Včeraj so se na 4. redni seji sestali člani izvršilnega odbora Slovenske kmečke 
zveze pri SLS in obravnavali aktualne predloge nove zakonodaje na področju kmetijstva. Največ časa so 
posvetili predlogu Zakona o ugotavljanju katastrskega dohodka.  
"Predlog Zakona o ugotavljanju katastrskega dohodka je žal samo mrtva črka na papirju. Medtem ko v uvodni 
obrazložitvi sicer pravilno ugotavlja težave sedanje prakse, v nadaljevanju ne ponudi nobenih konkretnih, niti 
sistemskih rešitev," je ugotovitve povzela predsednica SKZ pri SLS Mihaela Logar, ki ocenjuje, da so razlogi za 
vložitev tega zakona predvsem pravne narave, saj se z uveljavitvijo Zakona o evidentiranju nepremičnin 
ukinjajo evidence s podatki, ki služijo kot osnova za ugotavljanje katastrskega dohodka, vlada pa je primorana 
spreminjati zakon. Pri tem je Mihaela Logar, predsednica SKZ pri SLS poudarila, da mora biti skupen cilj tako 
politike, kakor nevladnih organizacij v kmetijstvu in državnih inštitucij, da se izboljša dohodkovni položaj 
slovenskega kmetijstva. »Velik pomen pa je potrebno pripisati vzpostavitvi socialnega dialoga med KGZS, kot 
nevladno organizacijo kmetov in Vlado RS. 
 
Predlog zakona sicer po mnenju članov SKZ pri SLS večinoma ponuja dobre a le načelne rešitve, ki pa so 
preveč splošne ter premalo vsebinske v svojih obrazložitvah. Tako za večino predlogov ni navedeno na kakšen 

način se bodo izvajali v praksi, na težave pri interpretaciji zakona ob izvajanju pa je opozorila tudi Zakonodajno - pravna služba DZ RS. 
SKZ pri SLS tako tudi ostro nasprotuje, da bi organ pristojen za ugotavljanje katastrskega dohodka postala Geodetska uprava Republike Slovenije. Predlagajo, da se omenjeni 
izračuni in ugotavljanja katastrskega dohodka izvajajo v okviru Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano RS oz. njenim službam, kot je Kmetijski inštitut Slovenije, katerega 
službe so vsekakor bolj usposobljene za izračune v okviru bonitetnih ocen in kalkulacij na področju tehničnih sprememb, seveda pa jim morajo biti dostopne prav vse državne 
evidence.  
 
SKZ pri SLS je tudi podprla prizadevanja KGZS za spremembe Zakona o vodah in pozive k doslednem izvajanju zakonskih določil, ki povsem jasno opredeljujejo obveznosti države do 
vseh kmetijskih gospodarstev, ki imajo zaradi prilagoditve vodovarstvenemu režimu zmanjšan dohodek.  
 
Na seji je sodeloval tudi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav, ki ugotavlja, da Vlada RS vedno več zakonov sprejema v časovni stiski, ko je v to prisili pravno neurejeno stanje na 
posameznih področjih. Posledica so nedodelani zakonski predlogi, ki dobrih vsebinskih in sistemskih rešitev ne vsebujejo. Podobno kot pri Zakonu o ugotavljanju katastrskega 
dohodka, se tako zapleta tudi okoli pravne ureditve podlage za RTV prispevek. 
 

 

 



NOVICE IZ EU 
 
Leto 2011 je evropsko leto prostovoljstva 
 
*** 
 
Madžarska prevzema predsedovanje EU pod sloganom “Za močno Evropo”. 
 
 
 
 

*** 
 

*** 
SLS NA SVETOVNEM SPLETU 

V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali 
na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku in tudi, da se pridružite  

skupini podmladka SLS Nove generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://www.eu2011.hu/news/european-year-volunteering-2011-eyv
http://twitter.com/ZerjavSLS
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts
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